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Saksliste 
 

Sak 14 /15 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 28. mai 2015 
  Innkalling og referat ble godkjent. 

Sak 15/15  Innstilling til 1. amanuensisstilling og oppnevning av intervjukomite  
  Vedlagt er innstillingen fra komiteen.  

Øystein Elgarøy orienterte om komiteens arbeid.  7 kandidater er innstilt. 
Intervjuekomiteen står fritt til hvem og hvor mange de vil innkalle til intervju og 
prøveforelesning.  

Instituttstyret godkjente innstillingen og nedsetter intervjukomite bestående av 
følgende personer:  

Vitenskapelige: Per B. Lilje, Viggo Hansteen 
Eksterne: Brit Lisa Skjelkvåle 
Studentrepresentant: Ikke avklart hvem fra studentene det blir 

Komiteen har fullmakt til å hente inn Frode K. Hansen når det gjelder undervisning 
og fra Øystein Elgarøy ved behov. 

Frode K. Hansen og Viggo Hansteen vurderer hvor lang prøveforelesningene skal 
være.  
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Sak 16/15 Økonomi 
   Rapportering Tertial 2, 2015 

Viggo Hansteen refererte til ledelsens vurderinger som ble oversendt 
fakultetet i forbindelse med rapportering etter 2. tertial.   
Men kommenterte spesielt:  
- Ingunn K. Wehus ansettes som forsker ved Instituttet. Det er delt 

finansiering mellom UiO sentralt, fakultetet og instituttet. Hun får stilling 
i 4 år med mulighet for 4 års forlengelse. 

- Ny kontorsjef, Kristine Aa. S. Knudsen er tilsatt og tiltrådte 1. august. 
Hun er frikjøpt  20 % for fakultetet for å jobbe med Nordområde 
satsingen.  

- Ny KD-stipendiat, Robert Hagala tiltrådte i august.  
- Det er forventet at prosjektporteføljen i 2015 vil gå i 0. 

   Forslag til budsjett 2016 
Det er forventet at basis vil få omtrent samme tildeling som i 2015. 

Nye budsjettposter i 2016 er:  
- Unni Fuskeland skal over på basis da hun har hatt fravær i sin periode og 

stipendiat stillingen vil forlenges tilsvarende. 
- Ingunn K. Wehus har fått tildelt en postdok stilling som skal finansieres 

over basis i 3 år 
- 1. amanuensis stilling som er under tilsetting vil tiltre i løpet av 2016 og 

stillingen belastes basis. 
Sak 17/15 Strategi:  

Hvor vil vi med Institutt for teoretisk astrofysikk? 
   Mulig utlysning av 1. amanuensis stilling 
   Instituttleder: valgt eller ansatt? 

Det ble avholdt en lengre diskusjon over tema strategi, der de tre puntkene   
over sto sentralt. Blant annet var følgende nevnt: 

- EU-prosjekter er viktig for instituttets økonomi  
- Det er blitt færre Phd og postdok stillinger fra sentralt hold 
- Gitt handlingsrom kan/burde Instituttet være villig til å finansiere flere 

slike stillinger 
- For eksempel utlysninger med fullmakt til å ansette flere (dvs. 2) dersom  

spesielt gode kandidater finnes blant søkerene 
 

- ESO DG kommer på besøk 28.10 til UiO og Institutt for teoretisk 
astrofysikk.  
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Bør Norge bli medlem? Da bør UiO bidra eller komme med en motytelse. 
Et eventuelt ESO medlemskap vil kreve flere vitenskapelige ansatte.  
 

- Viggo Hansteen har søkt ERC-Advanced grant. Om han får det vil det 
ikke være forenlig med å være institutt leder. Morten Dæhlen ønsker å 
forlenge inneværende instituttleder perioden med 1. år. Viggo Hansteen 
må vurdere om han ønsker å ta en ny periode som instituttleder. Det kan 
bli nødvendig med en diskusjon rundt valgt eller ansatt instituttleder.  
 

- Instituttet har de senere år hatt underforbruk av midler og har derfor 
midler som overføres fra et år til et annet. Dette gir instituttet et 
handlingsrom som kan brukes til å støtte prosjekter med midlertidige 
stillinger.  
  

Sak 18/15 HMS:  LAMU  
Vernerunde:  
- Det har blitt avholdt vernerunde som er behandlet i LAMU.  
- Rapport etter vernerunde vil bli oversendt Eiendomsavdelingen til videre 

oppfølging. 
 
Ombygging:  
- HCWC vil bli bygget om innen utgangen av 2015. Det er ønske om 

våtroms standard slik at det kan inkludere en dusj.  
- Inngangsdør i kjeller: Denne vil bli bygget om i 2016. 
- Nytt serverrom og lagerrom i kjeller: Det er sannsynlig at arbeidet med 

gulvet vil begynne innen utgangen av 2015, men at arbeidet ikke vil være 
ferdig før sommer 2016.  
 

Sak 19/15 Eventuelt 
   Valg: Valg av ansatterepresentanter til instituttstyre 

Valgkomiteen er ansvarlig for å avholde valgene.  

Det skal velges:  
- 2 ansatte representanter med vara   
- 1 representant fra midlertidige med 2 vara representanter 

Valgene avholdes i perioden 16.-22. november, med opptelling den 23. 
november.  

 

 


